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NOTULEN JAARVERGADERING IJSCLUB “ORANJEWOUD” 
GEHOUDEN OP 23 NOVEMBER 2005 BIJ RESTAURANT “DE KON INGSHOF” 

 SEIZOEN 2004-2005  
 
1 Opening  
 
Om 20.10 uur opent voorzitter J. van der Zee de vergadering en heet 5 leden welkom, waarvan in het 
bijzonder Marja Piek als kandidaat bestuurslid. Helaas zijn de leden van de kaskommissie niet aanwe-
zig; ze hebben zich ook niet afgemeld. 
 
Er zijn geen op- of aanmerkingen op de agenda. 
 
 
2 Mededelingen, ingekomen en uitgaande stukken  
 
- Er worden twee kopjes koffie door het bestuur aangeboden 
- Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen 
- Kaarten voor WK-sprint in januari 2006 kunnen nog besteld worden bij Piet Oosterhof 
- De ledenkaarten en nieuwsbrief zijn in de periode oktober/november bij de leden thuis be-

zorgd 
 
 
3 Notulen van de laatstgehouden jaarvergadering op 24 november 2004  
 
Opmerking met betrekking tot punt 7. Als reserve en plaatsvervangend lid van de kascommissie is 
benoemd de heer J. van der Wolf (L. Ademalaan 7) en niet de heer J. de Jong. De notulen worden 
verder ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld. 
 
 
4 Jaarverslag secretaris (1-10-2004 tot 1-10-2005)  
 
Het jaarverslag van de secretaris wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
 
5 Financieel overzicht penningmeester  
 
De finaciële positie van de IJsclub is goed. Het afgelopen boekjaar zijn er geen bijzondere uitgaven of 
inkomstenposten geweest. Door de, weliswaar langzame, afname van het ledenaantal nemen de in-
komsten uit de contributie steeds verder af. Ook voor een positieve ontwikkeling van het ledenaantal is 
een goede winter zeer welkom. 
 
 
6 Verslag kascommissie (E. Mendel en S. Rijpkema)  
 
De penningmeester deelt mee dat de kascommissie de financiële boekhouding heeft gecontroleerd en 
in orde bevonden. Het jaarverslag van de penningmeester wordt goedgekeurd en vastgesteld. Daar-
mee verleent de vergadering décharge aan het bestuur. 
 
 
7 Benoeming nieuw lid kascommissie  
 
De heer Mendel wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als kascommissielid. De heer J. van der 
Wolf (L. Ademalaan 7) zal, na het afgelopen seizoen plaatsvervangend lid te zijn geweest, samen met 
de heer S. Rijpkema (Carolinalaan 14) de kas voor het seizoen 2005-2006 controleren. Als reserve en 
plaatsvervangend lid wordt de heer J. de Jong (Kon. Wilhelminaweg 69) benoemd. 
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8 Vaststellen contributie  
 
Er wordt besloten om de jaarlijkse contributie volgend seizoen (2006-2007) niet te verhogen. De con-
tributie blijft derhalve  € 5,-- per gezin (inclusief kinderen tot en met 15 jaar).  
 
 
9 Bestuursverkiezing  
 
Aftredend conform het rooster van aftreden zijn de heren J.E de Boer en P. Oosterhof. De heer De 
Boer is herkiesbaar en wordt zonder tegenkandidaat herbenoemd. De heer Oosterhof heeft zich niet 
herkiesbaar gesteld. In zijn plaats wordt mevrouw Marja Piek benoemd. 
De heer Oosterhof wordt, onder meer voor zijn inzet om de ijsbaan voor Oranjewoud te behouden, 
bedankt met een kadobon en een bloemetje.  
 
 
10 Diversen met betrekking tot de ijsbaan  
 
Met betrekking tot dit punt is dit jaar weinig te melden. De afspraken die met de gemeente zijn ge-
maakt worden over het algemeen goed nagekomen. De baan is inmiddels weer netjes uitgemaaid en 
het water staat op het vereiste peil. Een lekkage van de baan bij de stuw, veroorzaakt door muskusrat-
ten, is door de gemeente na een melding van de IJsclub voortvarend hersteld. 
Het wachten is op weer eens een goede schaatswinter. 
 
 
11 Rondvraag  
 
Er wordt gewezen op het grote aantal eenden dat momenteel soms in de ijsbaan aanwezig is en die 
een gevaar voor de ijsvorming zouden kunnen betekenen. Vooralsnog hoeven we ons daar geen zor-
gen over te maken. In voorgaande jaren waren ze bij vorst reeds vertrokken naar elders. Als dat dit 
jaar niet het geval is, zal gekeken moeten worden wat te doen. 
 
Op de vraag wie volgend jaar de distributie van de kaarten voor grote schaatsevenementen zal gaan 
doen (dit i.v.m. het vertrek van de heer Oosterhof uit het bestuur) kan nog geen antwoord worden 
gegeven. Dit wordt binnen het bestuur nog bekeken. 
 
 
12 Sluiting 
 
Om 20.50 uur sluit de voorzitter de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun komst.  


